

# Ledarmöte mötesprotokoll



Datum: 2022.03.21

## 1. Presentation av Sportråd ungdom

*Kort presentation om sportråd ungdoms uppdrag.*

## 2. Uppdatering av ledarlistan

*Uppdatering av listan på laget utfördes. Återkom till David K om några felaktigheter behövs korrigeras.*

## 3. Saknas ledare

*Läget verkar vara under kontroll*

## 4. Gula tråden

*Kort presentation om tanken med Gula tråden. Delen för aktiva samt föräldrar finns på laget.se under dokument. Den del som är för ledare är utskickad via e-post. Ungdomsrådet tittar på om möjligheten finns att lägga ut ledardelen på laget.se men att den blir låst för ledare.*

## 5. Material inköp, behov mm

*-4 st mål för 5-manna (den mindre varianten) kommer att köpas in.  
-Behov av sarg för de yngsta lagen efterfrågas. Sportrådet tar med sig frågan och tittar på behov samt kravställning vid matcher.  
-Koner behövs eventuellt köpas in flera.  
-De små vita/platta konerna behöver kompletteras med flera.  
-Fler "ringar" för västar efterfrågas. Hänger väldigt många på ringarna idag och ibland behöver man bara ett par stycken. Bra om några extra ringar fanns tillhands.  
-I samband med ombyggnation av bollrummet kommer bollnät att behövas köpas in.*

## 6. Träningskläder rutiner/regler

*Vid behov av att köpa in träningskläder så får lagen själva fixa sponsorer alternativt sälja saker för att få in pengar. Om man önskar tips eller behöver hjälp med kontakter för beställning av kläder återkom till sportrådet med en fråga.*

## 7. Utbildningar

*Samtliga ledare anmäler till [tomas.nilsson2@ale.se](mailto:tomas.nilsson2@ale.se) vilka utbildningar man redan har genomfört. Tomas kommer sedan att kalla berörda till utbildningar som finns att tillgå. Finns önskemål om utbildning hör av er till Tomas.  
För tillfället finns en målvaktsutbildning att delta på. OSA senast 27/3*

## 8. Trygg förening

*Har alla genomgått utbildningen? Anmäl till Tomas om ni utfört den eller inte.*

## **9. Cafét vid seniorarrangemang**

*Ansvarslista för vårens matcher finns under dokument på laget.se*

## **10. Flick/bollkallar vid seniorlagsmatcher**

*Ansvarslista för vårens matcher finns under dokument på laget.se*

## **11. Domarfrågor/lista**

*Lista på tillgängliga föreningsdomare kommer att skickas ut*

## **12. Ledar utbyten**

*Finns någon fördel att ibland göra inspel i andra lag under träningar? Vi kanske kan få tips på nya övningar, få barnen att lyssna lättare och öka gemenskapen i föreningen. Helt frivilligt men prova gärna på.*

## **13. Övriga frågor**

*-Bingolotter för PÅSK finns för de lagen som önskar sälja. 10kr per såld lott går till laget och 10kr till föreningen. Samla ihop hur många lotter ert lag vill ha och återkom till Mikael Staff.*

*-Café förändring. Erika och Daniel informerade kort om att lite förändring kommer att ske av Café för att få bättre ordning. Nyckeln som idag finns till skåp kommer att ersättas med kodlås. Erika och Daniel tanke är att samla ledarna för en genomgång av rutiner i Cafét och ledarna får sen instruera föräldrarna. Det är inte meningen att ledarna skall stå i Cafét.*

*-Bollrummet kommer att göras om och istället för hyllor kommer bollpåsar att finnas upphängda på krokarna. Storlek på bollar kommer att anges på respektive krok.*

*-Avtal/rabatter med sportaffär efterfrågas? Tyvärr finns detta ej för tillfället. Frågan tas vidare med styrelsen.*

*-Samtliga ledare som ej har tillgång till Fogis skickar uppgifter till David K för att få en inloggning.*